
O b l a s t n ý  f u t b a l o v ý  z v ä z  M i c h a l o v c e,  Ul.  P. O. H v i e z d o s l a v a 140/7, 

071 01 M i c h a l o v c e 

 

 

Správa o činnosti Oblastného futbalového zväzu Michalovce 

od ostatnej riadnej konferencie ObFZ za obdobie od 19.3.2022 do 30.6.2022 

 

Vážení delegáti konferencie, milí hostia! 

  

   Konferencia ObFZ je najvyšším orgánom ObFZ. Jej členmi sú 10. zástupcovia FK územne patriacich pod 

ObFZ Michalovce z jednotlivých súťaží.  

 Dnešná konferencia sa koná v období, keď sme po dvoch rokoch zapríčinených nedohraním súťaží z dôvodu 

koronavírusu, konečne dohrali celú sezónu 2021/2022. Dúfam, že v nasledujúcom období sa táto situácia už nebude 

opakovať a všetky súťaže sa rozbehnú a dohrajú bez mimoriadnych problémov. Konferencia sa koná tiež v čase letnej 

prestávky v našich futbalových súťažiach, v ktorých nastali výrazné zmeny zapríčinene úbytkom družstiev, z ktorých 

niektoré neplánovane postúpili do vyšších súťaži riadených VsFZ, ale aj z dôvodu ukončenia činnosti hlavne kvôli 

ekonomickej situácii, čo nás nesmierne mrzí. O spomínaných zmenách v riadení a organizácii súťaži v sezóne 

2022/2023 Vás bude informovať predseda ŠTK v nasledujúcom programe. Aj táto správa je takpovediac výnimočná, 

lebo nebude taká obsiahla, ako správy v predchádzajúcom období. Koronavírus poznačil nielen spoločnosť, ale aj 

futbal, ktorý sa pozvoľna rozbehol a my sme sa mohli prvý krát po uvoľnení opatrení stretnúť na 1. zasadnutí riadnej 

konferencie ObFZ po volebnej konferencii ObFZ až v mesiaci marec 2022. Preto hodnotiace obdobie nie je až také 

dlhé, ako za normálnych okolností.  

 V úvode by som chcel vyzdvihnúť šport ako taký v meste Michalovce. Musím povedať, že aj napriek epidémii 

vo väčšine odvetví, či je to hokej, hádzaná, ale aj vo futbale družstvám z Michaloviec darilo. V najvyššej Fortuna lige 

mužov sa síce menej, ako v predchádzajúcej sezóne darilo mužom MFK Zemplín Michalovce, ktorí vo Fortuna lige 

obsadili 9. miesto. V súťaži „Slovnaft cup“ v sezóne 2021/2022 MFK Zemplín MI skončil v 4. kole, keď nestačil na 

KFC Komárno, s ktorým prehral 1:2. 

 

 Ostatná riadna konferencia ObFZ sa uskutočnila v piatok 18.3.2022 v Reštaurácii BISON Restaurant & 

Grill, Masaryková 13 Michalovce. Zúčastnili sa jej 8 delegáti (zástupcovia) FO-FK.  

 Konferencia prijala celkom 12 uznesení. Konferencia uložila predsedovi VV ObFZ vyhodnotiť ju na 

najbližšom zasadnutí VV ObFZ aj s riešením diskusných príspevkov, čo bolo splnené.  

Riešenie návrhov z ostatnej konferencie VV-om:  

 Na 1. zasadnutí riadnej konferencie v diskusii vystúpil: 

=V. Čan (predseda ObFZ) - ktorý prítomných informoval o projekte futbalovej infraštruktúry EURÁ Z EURA.   

- VV vzal na vedomie informáciu predsedu ObFZ o projekte EURÁ z EURA.  

= Ján Špivák (podpredseda ObFZ) - ktorý prítomných oboznámili o prerozdelení finančných prostriedkov z projektu 

„Podpora výstavby, rekonštrukcie a dobudovania futbalovej infraštruktúry v rokoch 2019 - 2021“. 

- VV vzal na vedomie informáciu podpredsedu ObFZ o prerozdelení finančných prostriedkov. 

= Ján Ždiňák (člen konferencie ObFZ) - ktorý prítomných informoval o organizovaní jubilejného ročníka turnaja 

„Jastrabčanov“ vo futbale a zároveň požiadal VV ObFZ o poskytnutie finančnej dotácie na organizovanie tohto turnaja. 

- VV schválil na svojom zasadnutí v 4/22 finančnú dotáciu pre FK Jastrabie pri MI v sume 300€. 

 Po konferencii sekretár ObFZ spracoval zápis z konferencie, ktorý svojimi podpismi overili na konferencii schválení 

overovatelia zápisu. Informácie o konferencii boli zverejnené v ÚS ObFZ. Základné materiály z nej boli zverejnené na 

webovej stránke ObFZ - futbalnet. 

 

 V ďalšom sa v stručnosti zmienim o činnosti ďalších orgánov ObFZ, ktorú medzi konferenciami ObFZ 

riadil 7-členný Výkonný výbor ObFZ Michalovce.  

 Výkonný výbor (VV) mal v hodnotenom období 4 svoje zasadnutia zvyčajne v druhý pondelok v mesiaci až na 

dnešný, ktorý je bol v piatok. Jedno schvaľovanie vykonal prostredníctvom per rollam, kedy bolo nutné schváliť návrh 

ocenených jubilantov za prvý polrok 2022. Na zasadnutia VV boli prizývaní predseda RK, sekretár ObFZ a podľa 

potreby aj predsedovia ďalších komisií (väčšinou len KR, ŠTK, DK). Na nich sa prerokoval program v zmysle plánu 

zasadnutí ObFZ na 1. polrok 2022 a v zmysle pozvánky na príslušné zasadnutie. VV na každom zasadnutí hodnotil 

realizáciu uznesení, priebeh súťaží, činnosť jednotlivých komisií a sekretariátu za obdobie od predchádzajúceho 

zasadnutia VV, operatívne riešil aktuálne otázky ObFZ (materiálne vybavenie, nájomné, organizovanie podujatí a 

rôznych akcií). 

 Prenos informácií z konferencií SFZ a VsFZ na zasadnutiach VV zabezpečoval predseda ObFZ (členmi 

konferencie VsFZ za ObFZ Michalovce sú v tomto 4-ročnom funkčnom období okrem neho aj Ján Mano sekretár ObFZ 

a Marek Michlovič z ŠK Strážske) a zo zasadnutí VV VsFZ Ján Špivák (člen VV VsFZ). 

   Po každom zasadnutí VV sekretár ObFZ spracoval zápis zo zasadnutia, ktorý z ObFZ e-mailom zasielal 

členom VV a predsedom komisií. Základné informácie o jednotlivých zasadnutiach VV boli zverejňované v ÚS a na 

webovej stránke ObFZ - futbalnet.   



Na riadení súťaží a organizovaní podujatí v rámci ObFZ mali svoj podiel aj jednotlivé komisie ObFZ, 

ktoré riadia činnosť ObFZ medzi zasadnutiami VV ObFZ. V ďalšom sa stručne zmienim o činnosti jednotlivých 

komisií ObFZ v hodnotenom období. Tieto v tomto období pracovali priebežne a niektoré vôbec. Preto sa zmienim, len 

o tých, ktoré vykonávali svoju činnosť.  

 

Komisia rozhodcov (KR) - Pracovala pod vedením Ing. Miloša Fedáka. 

- Zimný seminár R a D futbalu súťaží ObFZ Michalovce 2021/2022: Uskutočnil sa v sobotu 12.3.2020 od 09:00 h. 

v reštaurácii BISON Restaurant & Grill, Masaryková 13 Michalovce. Jeho hlavnou náplňou bolo vyhodnotenie činnosti 

v jesennej časti sezóny 2021/2022 a vydanie pokynov do jarnej časti sezóny 2021/2022 súťaží ObFZ.  

- Náhradný zimný seminár R a D futbalu súťaží ObFZ Michalovce 2020/2021: Uskutočnil sa v stredu 24.3.2022 

od 15:00 h na ObFZ v Michalovciach. Jeho hlavnou náplňou bola prezentácia zmien a doplnkov PF platných od 1.3.2022. 

Pochvaly na výkon R: R - 10; D - 2 

Sťažnosť na výkon R: 3 

Žiadosti o zmenu obsadeného R: 3 

Vzhliadnutie videozáznamu: 12 stretnutí 

KR aj v tomto období zápasí s nedostatkom R a preto aj touto cestou vyzýva členov riadnej konferencie o spoluprácu 

a nábor hráčov, funkcionárov, ktorí by chceli zastávať túto funkciu, aby sa prihlásili KR ObFZ - školský úsek.  

 

 Športovo-technická komisia (ŠTK) - Komisiu ŠTK riadil Jozef Bali-Jenčík.   

Tá zabezpečovala kontrolu zápisov zo stretnutí v ISSF po športovo-technickej stránke, riešila žiadosti o zmenu 

termínov stretnutí, potvrdzovala žiadosti o štart vekovo mladších hráčov za družstvá dorastencov i za družstvá mužov, 

ako aj súhlasy vekovo mladších hráčov v súťažiach žiakov. Tajomník komisie v ISSF zabezpečoval evidenciu uznesení 

a poplatkov ŠTK do zberných faktúr v ISSF. ŠTK dňa 26.2.2019 organizovala finále 20. roč. súťaže „Pohár ObFZ 

mužov“ pre sezónu 2021/2022, ktorého víťazom sa stal OŠK Tušice TNV. V závere sezóny na 4 miestach ocenila 

majstrov súťaží ObFZ v kategóriách, ž, d a m. Superpohár ObFZ v tomto SR bude ŠTK organizovať 31.7.2022. 

ŠTK riešila: Žiadosť o zmenu miesta stretnutia alebo termínu stretnutia 20x; Nenastúpenie na stretnutie 

8x (m-6,d-1, ž-1); nedohranie stretnutia 2x (m-2); Neoprávnený štart hráča 3x (m-1,d-1,ž-1); Nenatáčanie 

videozáznamu zo stretnutia 1x (m-1); Nedostatky vo vybavenosti fut. ihrísk 5x (m-5); Nenahranie funkcionárov 

v ISSF 24 (m-7,d-8,ž-9); Odhlásenie družstva zo súťaže (Sobranecko B). 

ŠTK dňa 23.1.2022 vykonala kontrolu vybavenosti futbalových ihrísk v Kusíne, ktorému z dôvodu pretrvávajúcich 

nedostatkov zakázala odohrať domáce stretnutia na futbalovom ihrisku v Kusíne. 

 

 Disciplinárna komisia (DK) - Komisiu DK riadil JUDr. Vladimír Lisák. 

V hodnotenom období riešila DK širokospektrálnu škálu - priestupkov, žiadosti a odvolaní. Konkrétne to bolo: Žiadosť 

o zmenu DS (žiadosť o zmenu DS (21x, z ktorých 3x žiadosti nevyhovela); DS po udelení ČK (31 x); DS po udelení 

ČK po 2. ŽK (16x); DS po 5. ŽK (17x); Nepripravenie požadovanej techniky k stretnutiu (4x); Nenastúpenie na 

stretnutie (podnet od ŠTK - 8x); Predčasne ukončené stretnutie (3x); Odhlásenie sa družstva zo súťaže (1x); Neskorý 

začiatok stretnutia (podnet od ŠTK - 5x); Nedostavenie sa na zasadnutie komisie po predvolaní (1x); Neoprávnený štart 

hráča (1x); Príslušné podanie nespĺňalo DP (čl.41/1) (1x) a iné; Na základe vyššie vymenovaných riešených 

priestupkov, žiadosti, odvolaní, DK konštatuje, že v jarnej časti 2022 bolo riešených 106 rôznych priestupkov a podaní. 

DK riešila dve inzultácie v stretnutiach Palín - Malčice a Žbince - Záhor. Pri ukladaní trestov brala do úvahy 

predchádzajúce tresty hráčov, ktorým bolo treba uložiť sankcie, poľahčujúce i priťažujúce okolnosti, i ekonomickú 

situáciu v kluboch a aj keď sa uložené tresty možno zdajú niekomu nízke, sme v komisii toho názoru, že na zjednanie 

nápravy a preventívne pôsobenie postačujú a že k ďalším inzultáciám už v novom ročníku nedôjde.  

DK ObFZ apeluje na KR ObFZ, aby na letnom seminári zjednala nápravu k popisu priestupkov pri udeľovaní osobných 

trestov, aby tieto boli napísané v zmysle pravidiel futbalu a našej komisii bolo jednoduchšie priradiť k popísanému 

previneniu príslušnú disciplinárnu sankciu. DK ObFZ zároveň ďakuje za spoluprácu členom ŠTK i KR, vďaka práci 

ktorých môžeme spravodlivo potrestať aj porušenia Súťažného poriadku, Rozpisu súťaže i dodatočne udeliť tresty 

hráčom, ktorým tieto neboli udelené na hracej ploche. 

   
 Matrika ObFZ - jej činnosť v ISSF ako matrikár vybavoval sekretár ObFZ.  

Matrika ObFZ v hodnotenom období vykonala týchto 192 matričných úkonov: požiadavka na oznámenie 

prihlasovacieho hesla hráča pri aktivácií hráčskeho konta v ISSF - 18; požiadavka na zmenu e-mailovej adresy 

hráča - 36; žiadosť o základnú registráciu (schválená - 19); prestup s obmedzením (zamietnutý - 4; schválený - 29); 

žiadosť o RP (zamietnutá - 9; schválená: - 74); žiadosť o registráciu/ člena SFZ (schválená - 2); žiadosť o pridanie 

tímového manažéra (schválená - 1). 

 

OK, TKM - v tomto období svoju činnosť nevykonávali.          

 

 

 

 



Každodennú činnosť ObFZ zabezpečoval sekretariát ObFZ (Se), kde funkciu sekretára zabezpečoval Ján 

Mano. Pod jeho správu okrem iného patrilo aj: 

a) činnosť sekretariátu:  
- spracovanie úradných správ ObFZ z podkladov jednotlivých orgánov a úsekov ObFZ a ich zverejňovanie 

na stránku ObFZ - futbalnet  

- prenos najdôležitejších informácií z ÚS SFZ a ÚS VsFZ do ÚS ObFZ  

 - príprava materiálov (spracovávanie dohôd so zamestnancami ObFZ a zabezpečovanie požadovaných 

podkladov k nim; zabezpečovanie požiadaviek na nahlasovanie zamestnancov do poisťovní i na ich odhlasovanie z 

nich; spracovanie požiadaviek na úhradu faktúr a na vystavovanie faktúr; spracovanie výplat a účtovných dokladov 

ObFZ; organizačné zabezpečovanie akcií a podujatí ObFZ; príprava konferencie ObFZ a jednotlivých zasadnutí VV-u 

ObFZ; spracovanie zápisu z konferencie i z jednotlivých zasadnutí VV-u ObFZ)  

 - správa web stránky ObFZ (táto je zabezpečovaná na stránke futbalnet)  

  

 b) ekonomický úsek ObFZ: jeho činnosť zabezpečoval sekretár v spolupráci s p. Máriou Janičovou 

(účtovníčkou na dohodu), ktorej taktiež patrí naše poďakovanie za jej činnosť (nahlasovanie zamestnancov do poisťovní 

i ich odhlasovanie z nich podľa oznámených požiadaviek; zúčtovanie výplat zamestnancov ObFZ za každý mesiac a ich 

úhrady na účty; vytlačenie výplatných lístkov pre zamestnancov ObFZ za každý mesiac; zúčtovanie účtovných 

podkladov ObFZ za každý mesiac; odvody na daňový úrad a do poisťovní; úhrady faktúr; vystavovanie faktúr; 

spracovanie hospodárení ObFZ za každý štvrťrok po uplynutí príslušného štvrťroka; spracovanie požadovaných 

ekonomických výkazov, a iné).        

  

Vážení delegáti, milí hostia! 

V predloženej správe bolo uvedené to, čo sa za ostatné 4 mesiace vykonalo. Vychádzal som z toho, že ObFZ o 

svojej činnosti priebežne informoval vo svojich pravidelných ÚS-ach. Táto správa poukázala nato, že aj v neľahkej, 

najmä ekonomickej situácii vieme spoločne zvládnuť všetky nástrahy doby. 

I napriek tomu ObFZ oceňuje prácu všetkých dobrovoľných funkcionárov FK-ov a členov orgánov ObFZ, 

ktorí sa podieľali na práci vo futbale v 1. polroku 2022. Osobitne ďakujem tým starostom, poslancom, ale aj 

sponzorom, ktorí majú nemalú zásluhu na tom, že futbal v našich obciach naďalej žije a prináša zábavu svojim 

priaznivcom. Prosíme delegátov konferencie, aby naše poďakovania odovzdali tým, ktorým boli adresované.  

       

 

 

Oblastný futbalový zväz Michalovce 


